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Referat fra årsmøte 12.11.2013 
 
Det ble informert om at det ble innkalt veldig sent til årets møte i velforeningen pga. alvorlig 
sykdom. 
Tre medlemmer er falt fra siden siste årsmøte (Unni Antsen, 2012; Fridjof Bye, 2012; Torleif 
Klungbo (Toto), 2013), dette ble markert med ett minutt stillhet. 
 

1. Valg av dirigent og referent: 
Norbert Trapp-Hornberg ble valgt som dirigent og referent av årsmøte. 
 

2. Årsberetning: 
Årsberetning for 2012 var vedlagt innkalling til årsmøtet. 
Det kom ingen kommentarer til årsberetningen. 
 

3. Regnskap og revisorenes beretning: 
Det kom ingen kommentarer til regnskap og revisorenes beretning. 
 

4. Innkommende forslag: 
- beskjæring av trær langs Magnus den Godes gt.: 

Trær eies av Trondheim Kommune og må også vedlikeholdes og beskjæres 
av dem. Trondheim kommune er forespurt om å beskjære treene, men de 
har ikke sagt seg villige til dette pr nå.  

- Skadedyrkontroll: 
1 dyr ble observert dødt i påsken 2013.  
Avtalen koster relativt mye penger, men er den beste forsikringen vi har. Vi 
skal heller kontrollere før det blir et problem igjen. 
Det ble enstemmig vedtatt å fortsette med avtalen om skadedyrkontroll. 
 

5. Budsjettforslag og fastsetting av medlemskontingent: 
- Det har blitt feil i budsjettforslaget. Budsjett for brøyting må økes fra kr. 

6.000,- til kr. 15.000,- da kostnadene har økt. 
Det ble nevnt at det ikke brøytes helt ut til enden i Abels gate. Tobb som 
har oppdrag til å brøyte skal informeres.  

- Det ble enstemmig besluttet å øke medlemskontingent med kr. 250,- for 
imøtekomme større utgifter. 
Blanketter for ekstra medlemskontingent for 2013 skal sendes ut 
umiddelbart. 
 

6. Valg: 
Valgkomite ved Gunnar Stavnes har presentert forslag til styremedlemmer for 2013.  
Ved spørsmål om flere forslag bland medlemmene presenterte Jan Anders Syltern 
et forslag for nye styremedlemmer. 
Det ble en del diskusjoner rundt dette og hva vedtektene sier om valget før det ble 
foretatt valget.  

- Valg av styreleder (valg ved håndtegn): 
Jan Anders Syltern ble med 12 stemmer valgt til ny styreformann; Ells-Beth 
Lyse fikk 5 stemmer. 

- 2 styremedlemmer for 2 år: 
Det ble diskusjoner om hvilke av nåværende styrets medlemmer står til valg 
og hvilke  sitter på første år da det de siste årene har vært noe 
uregelmessigheter ved varigheten og valg av styremedlemmer. Man ble 
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enige om at Lars og Norbert satt bare sitt første år i styre og fortsetter 
dermed. I ettertid er det litt usikkerhet om det er Arild eller Lars som skal 
fortsetter i styret. 
Det ble foretatt skriftlig valg: 
Maria Myhre og Jessica Gabin ble valgt med 14 stemmer hver til nye 
styremedlemmer; Mary og Ells-Beth fikk 7 stemmer hver, 4 stemte blank. 

- 2 varamedlemmer for 1 år: 
det ble fortatt skriftlig valg: Michael Pedersen og Simen Borgås ble valgt 
med 14 stemmer hver. 

- 2 revisorer for 1 år: 
det ble fortatt skriftlig valg: Margrete Tande og Jens Johan Stuberg ble valgt 
med 15 stemmer hver. 

- 2 til valgkomite for 1 år: 
det ble valgt ved håndtegn: Ingjerd Kulseth og Marius Thoresen ble valgt 
med 15 stemmer. 
 

7. annet 
- Diskusjon om informasjoner og vedtekter til leietaker i kommunale bolige: 

Det ble nevnt at leietaker til kommunale boliger ikke har fått 
velforeningenes vedtekter. Vedtektene er sendt til Trondheim kommune 
før og disse skulle utdeles til leietakerne. 
Saken ble enkelt løst ved at vedtektene ble utdelt i møtet til de som var 
tilstede. 

 
 
Styret: 
Jan Anders Syltern – Abels gt. 10 
Lars Hegglund – Abels gt. 4 
Norbert Trapp-Hornberg – Harald Hardrådes gt. 23 B 
Maria Myhre – Abels gt. 12 B 
Jessica Gabin – Harald Hardrådes gt. 27 
 
varamedlemmer: 
Michael Pedersen – Abels gt. 14 B 
Simen Borgås – Magnus den Godes gt. 33 B 
 
revisorer: 
Margrete Tande – Magnus den Godes gt. 31 A 
Jens Johan Stuberg – Abels gt. 14 A 
 
Valgkomite: 
Ingjerd Kulseth – Magnus den Godes gt. 35 B 
Marius Thoresen – Abels gt. 6 
 
Husansvarlig: 
Mary Arnesen – Magnus den Godes gt. 19 B 
 




